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Styrelseprotokoll nr 5, 2024-05-06 på Senioren 
 
Närvarande   Delges även   
Ruth Brunner, ordförande Conny Jönsson 
Barbro Carlsson  Christer Samuelsson 
Siv Gyllix  
Hem Mathiasson 
Lena Mathiasson, sekreterare 
Tommy Nermar, vice ordförande 
Sven-Ove Sandqvist 
Margreth Segerstein 
Bitte Wallenius, kassör 
 
 
§ 1    Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2    Godkännande av föredragningslista 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3    Genomgång och justering av protokoll 2024-04-08  
Föregående mötesprotokoll justerades och lades till handlingarna. 

 
§ 4    Val av justerare 
Hem Mathiasson valdes att justera dagens protokoll. 

 
§ 5    Ekonomi  
Bitte har skickat ut resultat- och balansräkning.  
Sparbanksstiftelsen har beviljat 20 000 kr till Inspirationsdagen 10 oktober. 

§ 6    Samarbete / samaktivitet hyresgästföreningen Hässleholm/Höör 
Beslutade avvakta förslag på samarbete, behövs mer konkret information om projektet. 

§ 7    Vad vill vi med vår förening? Samtliga styrelseledamöter uppmanas 
att fundera igenom frågan och ge sin syn / ska vi förvalta... ska vi 
utveckla?                                                                                                                       
Styrelsen var överens om att vi med god kvalitet ska förvalta och sköta de aktiviteter vi 
redan har.                                                                                                                         
Vid aktiviteter med stort intresse typ ”modevisning”, eventuellt införa anmälan och dela 
evenemanget på två olika tillfällen. Ruth bollar med PR-gruppen. 

§ 8    Träff med nya medlemmar i september                                               
Välkomstmöte för nya medlemmar 12 september kl 18.00 på Senioren.          
Styrelsemedlemmar träffas kl 16:30.                                                                                         
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§ 9     Funktionärsträff i september 
Ruth kontaktar Mats Larsson på ”Bönan och Bäret” och återkommer med 
förslag. 
 
§ 10    Efter distriktsstämman i Eslöv 18 april 
Ruth, Bitte, Siv och Sven-Ove som deltog i distriktsstämman var nöjda med dagen. 
Speciellt 1a vice riksordförande i SPF, Solveig Zander, som presenterade sig och sina tankar, 
imponerade. 
  
§ 11     Projekt för att motverka ofrivillig ensamhet – IE (inte ensam) 
Tommy presenterade gruppens nya projektförslag. 

- Krishantering / Gun-Inger Persson 
- Vandring / Gun-Inger Persson 
- Landsbygd och skog / Gun-Inger Persson 
- Stadsrundtur / Ulf Råvik 
- Smakövning / Systembolaget 
- Sticka och Virka / Anhörigföreningen (redan aktiv grupp) 

 
§ 12    Styrelseledarmötenas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 

- PR-gruppen – Ruth Brunner / Frida Olsson Vuxenskolan Studiefrämjandet önskar 
en träff men PR-gruppen i september. 

- Pressfotograf Rikard Nilssons härliga bilder och berättelser rönte stor uppskattning. 
- Modevisning hade stor uppslutning, tyvärr kunde inte alla som ville komma in. 

Alternativ lokal, ev kvällsträff eller att vi inför anmälan till visningen.  
Modevisningen bör också ha lite högre tempo. 

- Programmet för höstterminen är klart. 
-    Friskvårdsgruppen – Lena Mathiasson / Brita Lundgren ledare för vattengympan               
     önskar diskutera en höjning av avgiften.  
     Lena informerar vid Friskvårdsgruppens möte 16 maj. 
-    Medlemsvård 85+ – Barbro Carlsson / Planerad vårresa till Norrvikens trädgårdar    
     30 maj.  
- Lotteri – Hem Mathiasson / En reserv till lotterigruppen behöver tillsättas. 
- SPF Samorganisationen – Lena Mathiasson /   
- PSG (pensionärernas samarbetsgrupp) samtliga pensionärsföreningar i kommunen 

förbereder frågor till KPR (kommunala pensionärsrådet). 
- Så kallade ”cykelställsfrågor” typ nedskräpning kan anmälas till kommunens 

kontaktcenter. 

§ 13 Övriga frågor 
- Bitte tackade för uppvaktningen i samband med sin högtidsdag. 
- Vid föreningsdagen 27 april var det mycket folk på stan och visst intresse för vår 

monter och våra give aways. 
- Frida Olsson Studieförbundet Vuxenskolan kan eventuellt sponsra arvode till program 

vid Inspirationsdagen 10 oktober som bidrar till folkbildningens syfte. Ruth kollar. 
- Tommy informerade om elbil-projektet som är tänkt att starta i september.  
- Eventuellt startas en ny mobilutbildning till hösten. 
- Biblioteket har en it-utbildning som vi eventuellt kan marknadsföra. Barbro 

undersöker och återrapporterar. 
 

§ 14 Nästa styrelsemöte 
          Måndag den 3 juni 2024 kl 10.00-12.00 på Senioren. 
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§ 15    Sammanträdet avslutas 
           Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.   
 
 
Vid protokollet Justerat        Justerat 
 
 
 
Lena Mathiasson Hem Mathiasson       Ruth Brunner 
Sekreterare                                             Ordförande   


